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Abstract (en)
A process is described for the preparation of (meth)acrylic esters of the formula I <IMAGE> where R1 is H or CH3 and where A and B are
unbranched or branched alkylene groups having 2 to 5 C atoms, by reacting (meth)acrylic esters of the formula II <IMAGE> where R2 is an alkyl
radical having, in particular, 1 to 4 C atoms, with alcohols of the formula III <IMAGE> in the presence of an alkali metal/alkaline earth metal catalyst
system, such as, for example, a lithium/calcium catalyst system. After the reaction, the catalyst is separated from the reaction mixture by filtration.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zur Herstellung von (Meth)acrylsäureestern der Formel I <IMAGE> mit R1 = H oder CH3 und mit A und B als unverzweigten
oder verzweigten Alkylengruppen mit 2 bis 5 C-Atomen, durch Umsetzung von (Meth)acrylsäureestern der Formel II, <IMAGE> mit R2 = Alkylrest
von insbesondere 1 bis 4 C-Atomen, und Alkoholen der Formel III <IMAGE> in Gegenwart eines Alkali-/Erdalkali-Katalysatorsystems, wie z.B. eines
Lithium-Calcium-Katalysatorsystems beschrieben. Nach der Umsetzung wird der Katalysator durch Filtration aus dem Reaktionsgemisch abgetrennt.
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